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JEGYZŐKÖNYV

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának 2015. december
01.  napján  16.00  órai  kezdettel  tartott  közmeghallgatásáról,  Miskolc  Megyei  Jogú  Város
Polgármesteri Hivatalának Jegyzői Kabinet Tárgyalójában.

Jelen vannak: Fekete Dénes elnök, Feledy Péter elnök-helyettes és Fekete Gábor testületi tag

Miskolci  Polgármesteri  Hivatal  részéről: Dr.  Tanner  Éva  jogi  ügyintéző,  Sipos  Melinda
önkormányzati ügyintéző, Csapó Andrásné pénzügyi ügyintéző

A lakosság részéről megjelent: Bárcziné Sowa Halina, Szabó István, Barkó Tamás Imre

Fekete  Dénes  elnök:  Tisztelettel  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a  Testület
mindhárom  tagja  jelen  van.  Köszönti  a  Hivatal  munkatársait,  és  a  meghívott  vendégeket.
Elmondja, hogy a nemzetiségi önkormányzatoknak jogszabályi kötelezettsége az, hogy évente egy
alkalommal közmeghallgatást tartson. Az erre vonatkozó meghívót előzetesen kiküldték, valamint
a www.miskolc.hu oldalra is felkerült. 
Jegyzőkönyvvezetőnek Sipos Melindát, jegyzőkönyv-hitelesítőnek Feledy Pétert javasolja. Kéri,
hogy erről szavazzanak.

A Testület a javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és megbízza Sipos
Melindát a jegyzőkönyvvezetői, Feledy Pétert a jegyzőkönyv-hitelesítői
feladat ellátásával.

Fekete Dénes elnök: A közmeghallgatás meghívója és közérdekű közleménye a helyben szokásos
módon meghirdetésre került.  Kéri,  szavazzanak  arról, hogy a  mai testületi ülésen – a meghívó
szerint – közmeghallgatást tartanak.

A Testület 3 igen szavazattal az ülés napirendjét a meghívóban foglaltak
szerint állapította meg.

Fekete Dénes elnök:  Dr. Rémiás Tibor úr részéről elhangzott felvetés, hogy az I. világháborús
emlékév  tiszteletére  a  nemzetiségi  önkormányzat  szervezzen  egy  túrát.  Ez  idén  nyáron
megvalósult, augusztus hónapban a lengyelországi Przemysl jártak, 20 fővel, ahol három nap alatt
körbejárták a katonai emlékhelyeket, illetve más kulturális programokon is részt vettek. Egy másik
javaslatot is sikerült megvalósítaniuk, Baksa úr vetette fel az Katowice utcai emléktábla ügyét,
amely rendkívül elhanyagolt állapotban volt. A helyszínt bejárták, fotókat készítettek és felvették a
kapcsolatos a Városüzemeltetési Osztállyal, akik intézkedtek és az emléktáblát szépen felújították.
Arra akart ezzel utalni, hogy az év közben felvetődött problémákat sikerült megoldani. Hasonló
javaslatokat tehát szívesen fogadnak bármikor. 

Bárcziné  Sowa  Halina:  Külön  köszönetet  mond  Elnök  úrnak,  amiért  az  előző  ciklusban
megkezdett  hagyományőrző  munka  szellemiségét  tovább  viszi.  Augusztus  hónapban  itt  járt  a
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békéscsabai lengyel küldöttség 50 fővel. Nagyon szimpatikus volt a találkozás, ez volt az első
kapcsolatfelvétel részükről. Nagyon szépen sikerült a fogadásuk, amit ezúton is köszön minden
segítőnek. Készítettek egy beszámolót munkájukról, amit bemutattak a békéscsabai delegációnak.
Úgy gondolja, hogy az elkészített  beszámolót pályázati forrásból, kiadvány formájában is meg
lehetne  jelentetni,  nemcsak  azért,  mert  büszkék  munkájukra,  hanem  mert  ez  is  őrzi  lengyel
identitásukat. 

Fekete Dénes elnök: Kiegészítésként megemlít még pár fontosabb eseményt. Elsőként a Romek
Emlékoszlop kerítésének elkészítését, amelyet az előző vezetésnek és Dr. Nánási-Kocsis Norbert
képviselő úr támogatásának köszönhetnek. Másik jelentős esemény a volt a Zamenhof utcai tábla
felújítása.  Tájékoztatja  a  Testület  tagjait,  hogy  a  Lengyel  Karácsonyi  Ünnepség  alkalmával
mindenki megkap egy DVD-t, amelyen 2010-től minden honlapon szereplő cikk megtalálható lesz.
Az ötletet tovább lehetne gondolni a Halina által javasolt módon. 
Ismerteti a közmeghallgatást megelőző testületi ülésen is elhangozott utóbbi kilenc hét eseményeit.
Elmondja,  hogy  a  jövő  évi  programtervezetet  is  elfogadták  az  ülésen,  ennek  része  lesz  egy
kirándulás, melynek részleteiről később döntenek.

Feledy  Péter:  Megköszöni  a  volt  és  jelenlegi  elnök  szervező  munkáját  a  ragyogó  utak
vonatkozásában. Meghívták a városvezetést, illetve Polgármester Urat is, aki sajnos csak erkölcsi
támogatásával  tudott  hozzájárulni  az eseményhez.  Felveti,  hogy a korábban említett  2016.  évi
kirándulás helyszíne lehetne a Balti-tenger, ahol 77 éve, szeptemberben kitörtek a harcok. Ezzel
összefüggésben kerülhetne megszervezésre a zarándokút, illetve megemlékezés. 
Másik téma amit érinteni szeretne a Szent Anna téren – régi Eszperantó tér – lévő Zamenhof tábla
rendbehozatala. Véleménye szerint meg kellene emlékezni az eszperantó nyelvről is. 

Fekete  Dénes  elnök:  Pontosításként  megjegyzi,  hogy  Polgármester  Urat  a  Gorlice-i  utazásra
hívták  meg.  A tizeshonvéd  útvonalat  Limanowában  járták  végig,  végül  augusztus  hónapban
utaztak el Przemyslbe. A Gorlice-i utazást a Volt Hadifoglyok Bajtársi Szövetsége szervezte, amely
egy kis költségvetésű szervezet, ezért kérték Polgármester Úr támogatását, melyre azonban nem
volt lehetőség. 
A  tábla  korábban  már  említésre  került,  de  azon  sajnos  a  mai  értelmezés  szerinti  tiltott
önkényuralmi jelkép, egy vörös csillag szerepel, ennek rendbetétele nem szerencsés, egyébként is
csak azt jelzi a tábla, hogy az volt az Eszperantó tér. 

Barkó Tamás:  A Romek Emlékmű kapcsán megjegyzi, hogy annak körbekerítése a saját ötlete
volt.  Akkor  sajnos  a  megvalósításra  nem kerülhetett  sor,  nagyon  szépnek  találja  az  elkészült
kerítést, és véleménye szerint el is érte a célját, aminek nagyon örül. Annak ellenére hogy már nem
aktív  nemzetiségi  képviselő,  továbbra  is  tartja  a  kapcsolatot  a  helyi  és  külföldi  lengyelekkel.
Köszöni a Testület munkáját, és azt hogy tagja lehetett a Testületnek. 

Fekete Dénes elnök: Közöni a hozzászólást, nagy tisztelettel vennék ha a karácsonyi ünnepségen
egy-két  verset,  illetve  novellát  felolvasna  Barkó  Úr  is.  A rendezvény  16  órától  kezdődik,  a
képviselőknek viszont 15 órakor már ott kell lenniük. 

Bárcziné Sowa Halina: Megjegyzi, hogy az időpont nem túl szerencsés mivel munkanapra esik. 
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Fekete  Dénes  elnök:  Sajnos  nem volt  más  lehetőség,  hiszen  az  ünnepek  miatt  folyamatosan
rendezvények vannak.
Megkérdezi van-e még hozzászólás, felvetés. Megállapítja, hogy nincs. Megköszöni a részvételt. A
közmeghallgatás ülését 16 óra 25 perckor bezárja.

K.m.f.

Fekete Dénes Gyula Feledy Péter
elnök jegyzőkönyv-hitelesítő

Dr. Tanner Éva Sipos Melinda
jogi ügyintéző jegyzőkönyvvezető

A jegyzőkönyv törvényességi véleményezésre bemutatva:

Dr. Csiszár Miklós
jegyző
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